

TELESIN

Rechargeable Selfie Stick

充电自拍杆

User Guide / 使用指南

Product Introduction

Accessories

How to use

Installation

This selfie stick is suitable for a wide range of applications; it can be used to mount a GoPro via the 3-jaw adapter, a mobile phone via the phone clip. It can also be used to mount other devices with 1/4 screw holes directly through the top 1/4 screw.

Mount a GoPro

(This door isn't included in the universal version)

- Attach the 3-jaw adapter and tighten it with the knob.
- Attach the GoPro and replace the camera battery door with the weather-resistant pass-through door.

Warning: Do not use the door until the 3-jaw adapter and heavy lenses are not affected.

Note: 1. Tighten the knob until the spring wire is bent at a right angle. 2. The door needs to be wiped away before it melts. 3. It needs to be used with the weather-resistant pass-through door.

Mount a phone

Please install the phone clip before mounting a phone.

Charge rechargeable selfie stick

Use the bottom USB-C port to charge the rechargeable selfie stick with the included cable.

Power display

When charging devices, the indicator shows: On Flash Off

Electricity	Indicator status
≥66%	○ ○ ○ ○
33%-66%	○ ○ ● ●
≤33%	○ ● ● ●
Low Power	● ● ● ●
Power Off	● ● ● ●

When charging the selfie stick, the indicator shows: On Flash Off

Electricity	Indicator status
Full	○ ○ ○ ○
≥66%	○ ○ ● ●
33%-66%	○ ● ● ●
≤33%	● ● ● ●

Specification

Stick Length	215mm	Maximum Length	950mm
Net Product Weight	400g	Gross Product Weight	580g
Battery Capacity	10000mAh	Batter Capacity	5000mAh, 3.6V, 36Ah
Input	5V/3A, 5V/2A, 12V/1.5A		
Output	5V/3A, 5V/2A, 12V/1.5A		
Protocol Support	QC3.0 / PD3.0 / PFC / AFC / APPLE2.4A MAX15W		
Charging Temperature	0~45°C		
Discharge Temperature	-10°C~45°C		
Charging Time	About 2h		

Cautions

- Do not charge the rechargeable selfie stick at an environment below 0°C or above 45°C.
- Do not charge it in a wet place for a long time, do not earthquake or drop it.
- Do not use the door and the pass-through door. A small amount of dripping water may damage the door. A splash of water must be wiped away as soon as possible. Some needs to be wiped away before it melts. It needs to be used with a weather-resistant pass-through door.
- Do not charging on both outputs when charging two devices at the same time.
- The rechargeable selfie stick does not support simultaneous charging and discharging. It is prohibited to charge an external device while charging the rechargeable selfie stick.

Disclaimer

Please read this statement carefully, and by using this product you will be deemed to have acknowledged and accepted it. If you do not read the product carefully before each use and do not use it damaged or deformed. By using this product, you acknowledge and agree that you are fully responsible for your choice and the consequences of using the product. You understand and agree that "Telesin" shall be liable for any massive advertisement, damage, injuries, penalties or other legal consequences arising directly or indirectly from the use of this product. The user should follow the precautions including but not limited to those mentioned herein. To the extent Telesin reserves the right to interpret and modify this commitment within the limits of national laws and regulations.

www.telesin.cn

产品介绍

配件介绍

使用方法

安装

本自拍杆适用范围广, 可通过三爪转接座安装GoPro, 也可通过手机夹安装手机, 还可直接通过顶部1/4螺孔安装其他带有1/4螺孔的设备。

安装GoPro (通用但不拆卸前盖)

- 安装三爪转接座, 并调整过紧旋钮。
- 安装GoPro, 并替换相机盖盖为透气的防风套。

警告: 请勿在恶劣环境下使用本产品。本产品仅支持在干燥、清洁、无腐蚀性物质的环境中使用。

安装手机

安装手机 (请先安装手机夹)

安装其他自带1/4螺孔的设备, 如闪光灯、相机

警告: 请勿在恶劣环境下使用本产品。本产品仅支持在干燥、清洁、无腐蚀性物质的环境中使用。

给设备充电

充电

充电口可自动识别设备插入, 无需按键即可充电。

注意: 使用同一USB-C接口时, 安装最大15W的功率设备, 如外接摄像头、闪光灯等。

给设备充电

充电口可自动识别设备插入, 无需按键即可充电。

停止充电

双击 可关闭充电, 再次双击 可以唤醒充电 (或者直接长按也可停止充电, 再双击即可再次充电)。

给充电自拍杆充电

使用底部USB-C口, 连接附赠充电线充电即可。

电量显示

为设备充电时, 指示灯显示电量如下: On Flash Off

电量	指示灯状态
≥66%	○ ○ ○ ○
33%-66%	○ ○ ● ●
≤33%	○ ● ● ●
电量低	● ● ● ●
关机	● ● ● ●

为充电自拍杆充电时, 指示灯显示电量如下: On Flash Off

电量	指示灯状态
充满	○ ○ ○ ○
≥66%	○ ○ ● ●
33%-66%	○ ● ● ●
≤33%	● ● ● ●

规格参数

额定长度	215mm	最大伸展长度	950mm
产品净重	400g	产品毛重	580g
电池容量	10000mAh	额定容量	5000mAh, 3.6V, 36Ah
电源输入	5V/3A, 5V/2A, 12V/1.5A		
电源输出	5V/3A, 5V/2A, 12V/1.5A		
支持协议	QC3.0 / PD3.0 / PFC / AFC / APPLE2.4A MAX15W		
充电环境温度	0~45°C		
放电环境温度	-10°C~45°C		
充电时长	约2小时左右		

注意事项

- 禁止在低于0°C或高于45°C的环境下给充电自拍杆充电。
- 不要长期置于潮湿、冰冻环境。
- IPX4防水等级设计, 少量水滴不会造成不良影响。
注意: a. 避免液体接触; b. 尽量避免使用清洁剂; c. 避免接触腐蚀性物质。
- 同时充电设备时, 两个输出接口无充电。
- 充电自拍杆不支持同时充电, 请勿在充电时给外接设备充电。

免责声明

请仔细阅读本声明, 一旦使用本产品, 您即为对本声明的全部内容予以知悉、理解、接受并承诺, 自行承担使用、保管、运输、维修、损坏、丢失等责任。本产品仅支持在干燥、清洁、无腐蚀性物质的环境中使用。用户应仔细阅读本声明, 并严格按照本声明的要求使用本产品。用户对违反本声明要求使用本产品所造成的一切后果, 自行承担。用户在使用过程中, 应严格遵守国家法律法规, 不得进行任何违法违规活动。用户对违反国家法律法规所造成的一切后果, 自行承担。用户对违反国家法律法规所造成的一切后果, 自行承担。用户对违反国家法律法规所造成的一切后果, 自行承担。

卡纸类生产检验标准	编号	物料名称	物料代码	材质	工艺	尺寸
1. 包装盒尺寸允许误差范围±1mm	①	充电自拍杆-说明书		80g双铜 双面印刷		130x100mm
2. 模切整齐, 无爆边, 无死角, 爆角						
3. 印刷清晰, 颜色准确, 无色系偏差, 无墨点, 脏污, 允许走位±1.5mm						
4. 粘贴位齐平, 无残胶, 溢胶						
5. 划痕允许范围A级面: 无触感L≤20mm,w≤0.5mm,QTY≤1mm可接受, B级面: 无触感L≤30mm,w≤1mm,QTY≤2mm可接受,						
包装未注尺寸公差:						
外箱/纸板未注公差: ±3mm		丝印/雕刻纸板未注公差±0.2mm				
彩盒纸类未注公差: ±1mm		泡棉未注公差±0.5mm				
吸塑未注公差: ±0.5mm		布包未注公差±1mm				

图纸变更历程	名称	充电自拍杆			尺寸	型号	日期	20230225
	材质	表面处理			比例	版次	页次	
			1	审核	确认	制图	江虾仔	
结构	印刷	变更内容	签名	日期	类型	深圳市泰讯数码有限公司		